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ESTABLISHMENT OF DIPLOMATIC RELATIONS BETWEEN
CANADA AND THE PEOPLE'S REPUBLIC OF ANGOLA

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable
Don Jamieson, today announced establishment of diplomatic relations
between Canada and the People's Republic of Angola .

Canada's Permanent Representative to the United Nations,*Mr .

William H . Barton, and the Permanent Representative of the People's
Republic of Angola, Mr . Elisio de Figueiredo, signed on Wednesday,
February 1, a joint communiqué formally opening the way for the exchange
of Ambassadors between the two countries . The Canadian Ambassador t o

be accredited to the People's Republic of Angola will be resident in
Lagos, Nigeria, where he is Canada's High Commissioner .

ETABLISSEMENT DE RELATIONS DIPLOMATIQUES
ENTRE LE CANADA ET LA REPUBLIQUE POPULAIRE D'ANGOLA

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable ( C~'
Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui l'établissement de relations C~
diplomatiques entre le Canada et la République populaire d'Angola .

Le représentant permanent du Canada aux Nations Unies, M .

William H . Barton, et le représentant permanent de la République
populaire d'Angola, M . Elisio de Figueiredo, ont signé le ler février
un communiqué conjoint ouvrant officiellement la voie à l'échange

d'ambassadeurs entre les deux pays . L'Ambassadeur du Canada qui sera
accrédité auprès de la République populaire d'Angola résidera à Lagos
au Nigéria où il est également haut-commissaire du Canada .
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